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Nazwisko i imię radnego/ lub grupy radnych 

Przewodnicząca Rady 
Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                            

Interpelacja

  W imieniu starszych mieszkańców Osiedla Nowe Miasto oraz mieszkańców

ulicy Reymonta, Mysłowickiej i okolicy zwracam się z prośbą o zmianę trasy jednej z

linii  autobusowej np.  723 lub 100 tak aby autobus zatrzymywał się  przy rynku –

dawny  górny  targ.  W  obecnej  sytuacji  mieszkańcy  Osiedla  Nowe  Miasto  mają

problem z dojazdem do kościoła, banków, które mieszczą się na rynku oraz sklepu

zielarskiego.  Niedługo  na  rynku   zostanie  otwarta   kamienica  Konarzewskiech.

Będzie  to  miejsce  spotkań  wielu  mieszkańców.  Dzięki  zmianie  jednej  linii

autobusowej  mieszkańcy  Osiedla  Musiała  i  Piasków  będą  mogli  mieć  lepszą

komunikację z tym obiektem.

 W związku  z tym proszę o ustosunkowanie się do prośby.

       ……………………………………..
 

(podpis ) 

Potwierdzenie umieszczenia skanu w BIP  : ……………………………………….…..
                                                            (data i podpis edytora treści w BIP) 

Data udzielenia odpowiedzi: 
……………………………………………………………………………………
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